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Districte de Sarrià - Sant Gervasi 
 
Anglí, 31 1a.planta 
08017 Barcelona 
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 CONSELL DE BARRI DE SANT GERVASI - GALVANY 
RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 

Data: 14/11/2023 Hora: 18:30 
Lloc:  Espai Jove Casa Sagnier 
Retransmissió en streaming: https://www.youtube.com/live/g_ObGd6hfRg?si=8lkutowux-PSenJb 
 
Persones assistents 

 
Presidència: Sra. Maria Eugènia Gay i Rosell 
Vice-persidència: Sr. Bartolomé Criado  
Consellera de barri: Sra Ana Guilera Guerendiain 
 
Representants d’Entitats/Associacions:  

- Associació de Comerciants i Veïns de Turó Parc 

Assistents: 
Nombre d’assistents en el moment de màxima assistència:  
Nombre d’assistents per gènere: 44 

Dones:   28                                                   Homes: 16 
 
Ordre del dia 

1. Informació de la renovació de la vicepresidència i de la comissió de seguiment del 
Consell de barri.  

2. Informacions vàries: 
2.1. Projecte d’urbanització del c/ Balmes 
2.2. Situació del carril bici  
2.3. Pla o projecte de la Plaça Adrià a nivell de reurbanització 
2.4. Explicació concurs d’idees Jardins de Can Ferrer i calendari d’actuacions 
2.5. Projecte sobre l’edifici de Julio Muñoz Ramonet 

3. Precs i preguntes.  

Resum 
 

1. Renovació de la vicepresidència i de la comissió de seguiment del Consell de barri 

S’explica com funcionarà la renovació/ratificació de càrrecs, procés que es fa cada 4 anys, 
paral·lel al canvi de mandat. El nou reglament de Participació concreta actualment com s’han 
de fer aquests processos.  
 
Renovació o ratificació Comissió de seguiment:  
La Comissió de Seguiment té les funcions de: 

o Elaborar l’ordre del dia del Consell de Barri. 

o Fer el seguiment dels temes plantejats al Consell de Barri.   

o Fer el seguiment dels principals projectes en marxa al barri. 

https://www.youtube.com/live/g_ObGd6hfRg?si=8lkutowux-PSenJb


 
 
 
 
 
 
 
 

o Elevar l’acord del Consell de Barri per incloure un punt a l’ordre del dia del plenari de 

Districte. 

o Convocar sessions i taules de treball per treballar assumptes que s’han de sotmetre a 

l’aprovació del Consell de Barri. 

La Comissió de seguiment està formada per: 
o Representants de la direcció política i tècnica del districte.  

o Un conseller o consellera de districte de cada grup municipal. 

o Persones representants d’entitats del barri. 

o Ciutadans o ciutadanes a nivell individual. 

 
- Les sessions de la Comissió de seguiment són públiques, tot i que només tenen dret a 

vot les persones que en són membres. Es convoca almenys 15 dies abans de la 
celebració del Consell de Barri. 

- Les persones interessades en formar part de la Comissió de seguiment han de presentar 
candidatura mitjançant la web del Decidim, fins a 3 dies abans de la propera Comissió 
de seguiment, que es desenvoluparà durant el primer trimestre de 2024. La validació de 
la llista es farà en la propera Comissió de seguiment 

- La llista sencera es votarà en el següent Consell de barri i s’aprovarà per majoria simple.  

Renovació o ratificació Vicepresidència Consell de barri: 
La persona que ocupi el càrrec de vicepresident ha de ser una persona de consens, amb una 
trajectòria reconeguda, vinculada a la vida social o associativa del barri. 
Funcions de la Vicepresidència: 

o Proposar la convocatòria del Consell de Barri o de la Comissió de Seguiment.  

o Assistir a la presidència 

o Fer de nexe entre l’administració i el veïnat. 

o Moderar el debat al Consell de Barri. 

o Vetllar pel seguiment i el retorn dels acords i les interpel·lacions realitzades. 

o Vetllar per la inclusió de punts a l’ordre del dia del Consell de Barri i la Comissió de 

Seguiment 

 

- Les persones interessades en postular-se com a Vicepresidentes han de presentar 

candidatura mitjançant la web del Decidim, fins a 3 dies abans de la propera Comissió 

de seguiment, que es desenvoluparà durant el primer trimestre de 2024. La validació de 

les candidatures es farà en la propera Comissió de seguiment. 

- La votació es durà a terme en el següent Consell de barri i s’aprovarà per 2/3 de les 

persones presents. Cap la possibilitat que aquesta figura sigui representada per dues 

persones si hi ha un empat en les votacions.  

 

 



 
 
 
 
 
 
 
 

2. Informacions vàries: 
2.1. Projecte d’urbanització del c/ Balmes: 

La consellera explica que un dels projectes d’aquest mandat és la Reforma del 
carrer de Balmes, entre la plaça Molina i la plaça de Joaquim Folguera per donar 
continuïtat a les obres ja realitzades l’any 2014 entre l’av. Diagonal i la plaça 
Molina i completar així la reforma de tota la via bàsica. 

Aquest projecte permetrà guanyar en seguretat i mobilitat ja que contempla 
l’ampliació de voreres i la reducció de carrils de circulació recuperant així més 
espai per als vianants, i destinar carrils específics per al transport públic, 
incorporant nou arbrat i mobiliari. 

Es disposa d’un projecte del 2017 que caldrà actualitzar i que no contempla 
l’àmbit de la plaça Joaquim Folguera, afectada per les obres de la L9 a l’estació 
del Putxet. Atenent a la immediatesa de les obres de la L9 al Putxet, el projecte 
es podria dividir en dues fases: la 1a de Plaça Molina a la Ronda general Mitre i la 
2a de la Ronda General Mitre a la Plaça Joaquim Folguera. És voluntat del Govern 
desenvolupar aquest projecte en el mandat 2023-2027. 

 

Preguntes sobre el tema:  

 

1 La Sra CRM: Expressa preocupació per quan comencin les obres del c/ Balmes, 
ja que el trànsit es desviarà pel c/ Brusi on ella viu.  

La consellera: Respon que quan es facin les obres ja es tindrà en compte el què  

comporta fer obres en un carrer d’aquestes característiques. De moment les 
obres no han començat. 

 

2.2. Situació del carril bici  

El carril va entrar en funcionament en diverses fases, entre el 30 de juny i el 3 
d’agost, però el govern municipal és coneixedor que una part dels veïns/es i 
usuaris/es de la Via Augusta són crítics amb la seva posada en marxa. Per 
aquesta raó, al mes d’agost el govern va encarregar una avaluació del 
funcionament del carril bici. 

Aquest estudi inclourà la redacció i edició de l'informe tècnic sobre la mobilitat 
de la Via Augusta i els seus entorns entre els carrers de Ganduxer i de Dolors 
Monserdà, incloent-hi tots els modes de transport i les diverses activitats que es 
realitzen a la via pública. 

Aquest anàlisi complet durant tres mesos –setembre, octubre i novembre-  
permetrà avaluar l’impacte del carril bici no només en el trànsit, sinó també en la 
convivència amb els vianants i les parades d’autobús, i amb els vehicles de 
recollida de residus, entre d’altres. 



 
 
 
 
 
 
 
 

En funció dels resultats d’aquest estudi, l’Ajuntament es plantejarà introduir 
millores en el carril o en altres elements de la via, o prendre les decisions que es 
considerin. 

 

Preguntes sobre el tema: 

 

1.La Sra CRM: Explica que el carril bici dificulta la feina de transportistes i els 

veïns/es no es poden aturar allà. Diu que el carrer està brut i que no passen els 

camions de les escombraries. Diu que tot el trànsit que ve de St. Cugat va a parar 

al c/ Brusi. 

La consellera: Comenta que són aspectes que s’estan analitzant en l’estudi actual 

del carril bici.  

La regidora: Exposa que aquest descontentament de la gent amb el carril bici 

actual ha estat el què els ha empès a realitzar aquest estudi. 

 

2.La Sra MAM: pregunta perquè no s’ha fet l’estudi abans de fer el carril bici? 

Quan baixes de l’autobús has de mirar als 2 cantons per assegurar que no passa 

cap VMP. Diu que hi ha molt poques persones que utilitzin el carril bici de la Via 

Augusta. Diu que el carril bici és una moda, i que els veïns i veïnes paguen també 

l’impost de circulació per conduir. Què costarà aquest estudi? No hi ha diners per 

fer tantes coses. Haurien d’haver fet un referèndum o preguntar casa per casa. 

La regidora: La regidora respon que el carril bici es va executar durant el mandat 

anterior, que quan ells van arribar al govern ja estava fet. Durant la campanya 

electoral és quan van rebre més aquest malestar de la gent amb el carril bici. Hi 

va haver un procés participatiu on van votar 1000 persones perquè és fes un 

carril bici a la Via Augusta. La inversió de diners valdrà la pena si es reverteix en 

benefici per la ciutadania. Es recullen les aportacions i es comunicarà el resultat 

de l’estudi (que també pot donar-se el cas que es valori no modificar cap 

aspecte). Del c/ Ganduxer cap avall, el carril bici no s’està valorant 

 

3.La Sra SLl: La Sra SLl pregunta quin plaç hi ha per conèixer el resultat de l’estudi 
del carril bici. I si l’estudi valora revertir-lo es revertirà el carril bici realment? 
Quan es fan els carrils es continuaran posant els protectors/separadors que es 
posen actualment i que ja han causat la mort de varies persones? Això és una 
responsabilitat tenint en compte que ja hi ha diversos processos penals. Creu 
que és una temeritat seguir posant-los. Els tècnics de l’estudi valoraran també si 
els protectors/separadors són idonis? 

La Regidora: La regidora explica que estan posats per protegir els ciclistes i estan 
homologats, però també entren dins de l’esfera de l’estudi del carril bici.   



 
 
 
 
 
 
 
 

A mitjans de gener ja es podran treure conclusions de l’estudi del carril bici de la 
Via Augusta i a partir de llavors es compartiran. No hi ha cap termini i es durà a 
terme el que valori aquest estudi i es comunicarà. 

 

2.3. Si hi ha algun pla o projecte de la Plaça Adrià a nivell de reurbanització 

És voluntat del Districte de Sarrià-Sant Gervasi, per aquest mandat, impulsar la 
reforma de la plaça Adrià, darrerament molt degradada. Per millorar-la, pacificar-
la i fer-la més accessible, i també per dignificar l’espai on està ubicat el 
monument que enalteix la figura de Carrasco i Formiguera. En aquests moments 
hi ha redactats uns estudis previs de la millora de la Plaça Adrià i els seus 
entorns.  

Respecte a les jardineres del monument a Carrasco i Formiguera, es van col.locar 
a petició del Districte, per l’Institut Municipal de Parcs i Jardins i de manera 
provisional per a protegir el monument dels orins de gossos. Aquestes jardineres 
darrerament han estat substituïdes per unes de més dignes. Lamentablement es 
van col·locar de tal manera que no es poden veure les inscripcions. S’ha demanat 
que les re col·loquin tan aviat com sigui possible. 

 

Preguntes sobre el tema: 

 

1.La Sra MG: La Sra MG, és veïna de la plaça Adrià i vol saber on estan aquests 
estudis previs publicats per poder-se consultar. En el cas del barri de Sarrià-Sant 
Gervasi, no hi ha un espai d’estada, no hi ha un eix cívic, ... la reordenació 
d’aquesta plaça s’hauria de fer en perspectiva del barri o del Districte. L’Altre dia 
va caure un arbre. Ella vol saber si el projecte és per arreglar i dignificar l’espai o 
la idea és fer un projecte gran de barri. La Via Augusta fa de barrera entre les 
dues parts del barri. Eix cívic, on hi hagi més espai pel vianant i uneixi el CAP amb 
la plaça,... a ella li agradaria participar en el procés de creació del projecte 
d’urbanització i que pugui participar el veïnat. És una plaça molt viscuda. 
La consellera: La consellera li confirma que no és només un conjunt de 

reparacions, que la voluntat és fer un projecte més enllà.  

La gerent: La gerent del Districte explica que des del Districte són conscients que 

cal un espai cívic en aquesta part del barri ja que no en disposa. Hi ha uns estudis 

previs que no tenen valor normatiu, és un primer esbós del que el Districte vol 

pel barri. La plaça es recuperaria pel veïnat. La plaça no està com hauria d’estar. 

La voluntat és tirar endavant el projecte amb el pressupost d’aquest mandat. Des 

del Districte el primer pas serà encarregar a BIMSA (que és l’empresa municipal 

que realitza aquestes actuacions) perquè redactin un projecte executiu que es 

compartirà amb els veïns/es. Les estimacions de pressupost són de 1.200.000 

euros. No és només la plaça, és allargar-ho fins al c/Santaló, c/ del Camp, amb 

una visió àmplia de l’espai. Tot està condicionat a pressupostos actualment. 



 
 
 
 
 
 
 
 

 
2.4. Explicació concurs d’idees Jardins de Can Ferrer i calendari d’actuacions 

La voluntat és que l’edifici dels Jardins de Can Ferrer pugui ser un Casal de Barri i 
estigui obert al barri i a les entitats i es puguin fer diverses activitats. El destí 
funcional ja està decidit i per això des de Bimsa (Barcelona Infraestrcutures 
Municipals, S.A) s’ha fet un encaix del plec tècnic. Es publicarà un concurs d’idees 
on l’àmbit d’actuació és l’edifici però també el jardins, la part del darrere no és 
edificable. Serà un edifici de 3 plantes amb un total de 1260 m2; 420 m2 per 
planta. Per dur a terme el concurs d’idees calen 90.000 euros i per aquest motiu 
s’està treballant perquè pugui entrar als pressupostos. En el moment que es 
tinguin la partida pressupostaria, en 1 mes Bimsa ja pot publicar el concurs, però 
actualment no hi ha una data concreta. En el jurat del concurs estarà 
representada l’Associació de Veïns de Sant Gervasi Sud.  

 

2.5. Projecte sobre l’edifici de Julio Muñoz Ramonet 
En relació a la rehabilitació integral de l’edifici s’ha realitzat l’avantprojecte i 

s’està treballant en el projecte executiu. En el transcurs dels darrers 2 anys s’han 

completat diverses actuacions en el marc del projecte de rehabilitació de la finca, 

i es preveu que es segueixin desenvolupant al, mitjançant un memoràndum que 

ha firmat la Fundació amb Bimsa i l’Ajuntament de Barcelona.  Les intervencions 

que s’han fet fins ara: 

a. En el transcurs dels darrers mesos s’ha donat per finalitzada l’obra per a la 

nova instal·lació de l’enllumenat del jardí així com l’estudi geotècnic efectuat 

a l’exterior. Pel què fa l’estudi estructural a l’interior dels edificis, només 

queda pendent la realització d’un assaig. 

b. Ha finalitzat sense incidències l’obra de rehabilitació del mur perimetral i 

restauració de les tanques de la finca de la fundació. 

c. En relació amb el projecte de rehabilitació provisional per a l’obtenció de la 

llicència extraordinària d’activitat de 2023, s’ha iniciat l’execució de l’obra i es 

preveu que quedi recepcionada abans de finalitzar l’any. Aquest projecte 

preveu l’adequació de tots els espais exteriors de la finca per a la realització 

de les activitats culturals que s’hi venen desenvolupant. 

d. Pel què fa el projecte de rehabilitació integral, s’ha tancat l’avantprojecte 

d’arquitectura i s’està treballant en la fase de projecte bàsic, integrant les 

indicacions proposades pel pla de museologia, que compta amb el vist-i-plau 

del Departament de Patrimoni Arquitectònic, Històric i Artístic de 

l’Ajuntament de Barcelona i la Direcció de Memòria, Història i Patrimoni de 

l’Institut de Cultura de Barcelona. 

 



 
 
 
 
 
 
 
 

L’objectiu és que la fundació pugui compaginar el seu caràcter instrumental com 

a organisme creat per a la gestió eficaç i eficient dels recursos del llegat i 

l’estricte seguiment i fidelitat dels principis fundacionals, amb una nova 

perspectiva, la d’esdevenir un centre multidisciplinari entorn d’un programa 

capdavanter d’art, ciència, tecnologia i societat (ACTS). 

 

El nou programa de la Fundació Julio Muñoz Ramonet inclourà exposicions 

temporals, conferències, tallers, concerts i actuacions escèniques, en una 

proposta transversal i globalitzadora oberta al barri i a la ciutat, teixida en 

col·laboració permanent amb altres institucions culturals i científiques locals i 

internacionals. Un dels aspectes més destacats d’aquest programa és la creació 

d’una residència per a científics i creadors. La torre de l’Avenir l’acollirà i es 

convertirà així en el centre neuràlgic del programa. Els seus espais integraran 

habitatges. 

 

Aquest 2023 han engegat aquest nou programa amb #ArtScience, una 

programació polièdrica que reflexiona sobre el temps, unint art i ciència. Les 

activitats són narracions, ciència ciutadana, dansa, performance, diàlegs, 

documentals, tallers…. El cicle va començar el dia 12 de maig de 2023 i finalitzarà 

el dia 15 de novembre de 2023.  

 
3. Precs i Preguntes 

 
Preguntes  i torn obert de paraules  
Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les següents demandes 
i/o suggeriments, que es remetran als departaments municipals corresponents: 
 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Obres i manteniment espai públic 
  

Obres i manteniment equipaments/ locals d’entitats 

La Sra MG pregunta per la rehabilitació del 
Mercat de Galvany i la reordenació de 
l’entorn del Mercat. Ella considera que és un 
projecte important, perquè és un mercat que 
funciona molt bé. c/Calaf i c/Madrazo estan a 
un desnivell important que dóna molt de joc i 
que es podria encabir algun equipament pel 
barri. A part puja pel c/Santaló que és un 
carrer amb molta vitalitat. També connecta 

La consellera explica que s’està treballant en 
un projecte de reforma integral del Mercat 
però no es pot avançar informació en aquest 
moment ja que no es disposa del projecte. En 
el moment que hi hagi projecte s’informarà 
als veïns i veïnes del barri. És un dels 
projectes que s’està intentant encaixar en 
aquest mandat i serà un projecte de reforma 
integral. 



 
 
 
 
 
 
 
 

amb la part del Turó Parc. Dins del Mercat hi 
ha coloms i és un tema sanitari. Estaria bé 
que fos un projecte molt viscut pel barri ja 
que és un eix que connecta i uneix el barri.  

  

Neteja 

La Sra CL explica que té 6 contenidors davant 
de casa seva en un carril estret i també 
davant d’un local. En el mateix sentit la Sra 
Alicia Ortiz explica que viu al c/Regas, 24-26 i 
que ve en representació dels veïns i veïnes 
del carrer. Diu que han presentat moltes 
queixes i que no els hi fan cas, que la darrera 
resposta és que estan ben ubicats pel volum 
d’escombraries que es generen a la zona. 
Que només vol que se les escolti. Volen 
sol·licitar que es retirin els 6 contenidors. Hi 
ha olors, sorolls, no es poden obrir les 
finestres, la vorera és molt estreta i 
inaccessible per la gent gran. La gent gran ha 
de baixar de la vorera moltes vegades ja que 
hi ha escombraries fora dels contenidors i 
han de travessar els contenidors per la 
calçada i com que després hi ha un pàrquing 
de motos els tros per la calçada és molt llarg. 
Els contenidors estan sobre d’unes 
clavegueres i amb la calor han proliferat les 
paneroles i ja estan dins dels locals i dels 
pisos. Volen que hi hagi un control de plagues 
de les clavegueres. 
La Sra Susana, veïna del c/ Regàs, explica que 
quan es van posar els contenidors nous es 
van posar inicialment en un altres espai, però 
al cap de poc temps van tornar davant del 
seu edifici. Hi ha parets llises a l’altre banda 
del carrer. La Sra Susana demana una 
resposta fonamentada.  

La consellera explica que la ubicació dels 
contenidors no és arbitrària i que darrera hi 
ha uns criteris. Es revisarà i es donarà una 
resposta fonamentada.  

El Sr. LlB explica que viu dins del parc i que fa 
mala olor i que els gossos fan molt de soroll i 
la pista de bàsquet també. Diu que els gossos 
grans fan malbé l’arbrat. Explica que es van 
fer moltes reunions i que no n’ha tingut 
retorn i planteja possibilitat de fer un Pla 
d’usos dels parcs, perquè no s’urbanitzin més 

La consellera explica que l’Ajuntament està 
fent un esforç i reforç de la neteja. La 
regidora explica que amb el Pla Endreça 
s’està reforçant el contracte de neteja i s’està 
sancionant quan l’empresa no compleix. 
S’estan fent moltes inspeccions i ja s’ha 
sancionat amb 300.000 euros per 



 
 
 
 
 
 
 
 

i es defensi més l’espai d’arbres.  
El contracte de neteja als parcs que va 
començar al mes de setembre del 2022, no 
està funcionant. Ha enviat molts missatges a 
Barcelona a la Butxaca. Abans l’empresa de 
neteja que hi havia eren persones amb 
discapacitat i funcionaven molt millor. Vol 
que torni l’empresa que netejava abans el 
Parc de Monterols.  
 

incompliments. No hi ha possibilitat de 
desvincular-se del contracte actualment, cal 
esperar a la seva finalització per poder 
plantejar alguna altre opció. 

La Sra. MAM vol parlar de la brutícia que hi 
ha al c/ Plató. Diu que hi 2 residències de 
gent gran que quan surten a llençar les 
escombraries arrosseguen aquestes i van 
deixant regalims d’orina pel carrer i que no 
ho netegen. Són 2 contenidors afectats. Diu 
que potser els contenidors s’els hi haurien 
d’acostar a les seves portes. Diu que no es 
netegen els contenidors. 

La gerent diu que les residències haurien de 
tenir recollida especial i no llençar la brossa 
al contenidor del carrer. Es passarà nota per 
comprovar que s’estigui fent bé.  

Convivència/Civisme 

La Sra MD explica que hi ha un bar de música 
Llatina al c/ Marià Cubí (amb c/ Regàs) i que 
els clients quan surten fan molt de soroll i 
embruten. Ha hagut de trucar als Mossos en 
més d’una ocasió.  

La consellera diu que es pren nota d’aquesta 
situació.  

La Sra CR diu que les motos  que passen pel 
carrer Brusi ho fan a molta velocitat en un 
carrer molt estreta.  
Diu que els gossos orinen a la porta del seu 
local i que no netegen amb aigua i els 
camions de neteja passen però no netegen i 
ho ha de fer ella.  
Diu per altre banda, que hi ha un 
concessionari de motos i que fan molt de 
soroll, que les motos aparquen allà i no hi ha 
lloc pels veïns i veïnes. La gent gran té 
dificultats per entrar a casa seva ja que hi ha 
moltes motos estacionades. Té documentada 
aquestes queixes que trasllada i que ho 
presentarà en una instància.  

La consellera explica que s’està fent una 
campanya de reforç de neteja. Es passarà 
nota d’aquetes incidències.  

La Sra MAM comenta que té una “Xixa” a 
baix, al cantó de casa (Cantó del c/ Plató, 17). 
Diu que entre les olors que pugen, la música 
a altes hores, orinen al carrer, parlen fort i hi 

La consellera diu que l’Ajuntament ja té 
coneixement d’aquest local i que hi ha 
expedient obert. Havent-hi un expedient 
obert, segur que hi haurà sanció. 



 
 
 
 
 
 
 
 

ha baralles, no es pot dormir. Han canviat 
l’entrada al local i des d’aquest canvi encara 
es veuen més afectats.  

La intendent de la Guardia urbana, explica 
que l’entrada actual és més segura, que no hi 
ha possibilitat de revertir la situació com 
abans, per temes de seguretat. S’està 
treballant en aquest tema. 

  

Prevenció i Seguretat 

El Sr ES, és veí de la Plaça Joan Llongueras 
parla del cantó de la plaça on hi ha una 
taverna irlandesa, un bar i una discoteca. Diu 
que generen molt de soroll, molta brutícia 
(orins, vòmits). Que a les 5 de la matinada 
quan surten és quan hi ha més incidències. 
Fins a les 6 del matí no marxen d’allà. Es pot 
fer alguna cosa. Es pot arribar a tancar un 
local per incompliments?. 
Hi ha forma de fer un seguiment d’aquesta 
situació. Demana poder fer seguiment amb la 
gerència. 

La consellera explica que el Districte és 
conscient d’aquesta problemàtica i que 
s’estan fent inspeccions periòdiques  als 
locals i establiments per detectar 
incompliments. 
La gerent explica que es pot arribar a tancar 
per períodes, però mai de forma definitiva.  
La gerent explica que fa uns mesos van venir 
un conjunt de veïns i veïnes a exposar la 
mateixa situació. Allò va motivar a fer més 
inspeccions i que els locals estiguessin 
adequats i va comportar la obertura 
d’expedients. Allà el problema que hi ha és 
que hi ha la confluència de 3 establiments i el 
problema ve a les 5 del matí quan tots han 
tancat i la gent es queda al carrer. Quan 
estan dins dels locals no hi ha problemes. 
S’ha d’intentar compatibilitzar les activitats 
econòmiques de la ciutat i el benestar dels 
veïns i veïnes, s’ha de trobar aquest equilibri. 
Des del Districte es té constància d’aquesta 
situació, es reforçarà neteja i es mirarà que la 
plaça no sigui tant còmode per estar-s’hi 
(però clar durant el dia té altres usos i els 
veïns i veïnes hi tenen dret). Els espais 
comuns tenen aquest problema i s’ha de 
compatibilitzar. La Guardia Urbana té punts 
estàtics allà. La gerent diu que es poden fer 
reunions periòdiques per parlar d’aquesta 
situació.  

El Sr LlB diu que a Barcelona hi ha molts 
problemes de soroll. Que hi ha una directiva 
de la UE que diu que s’ha de fer la cartografia 
dels sorolls a la ciutat i que no està feta 
encara. Espanya hauria de complir la 
directiva de soroll. 

La gerent explica que el mapa de soroll de la 
ciutat està fet. La consellera diu que quan es 
té coneixement d’una sona tensionada a 
nivell sonor s ‘actua.  

  



 
 
 
 
 
 
 
 

Mobilitat 
   

Temes generals 

La Sra MG explica que va caure un arbre a la 
plaça Adrià i creu que caldria fer una revisió 
dels que hi ha actualment. 

La consellera diu que es passarà un avís a 
Parcs i Jardins.  
La regidora diu que s’està fent un control 
molt exhaustiu amb tot l’arbrat per 
l’emergència de la sequera. Es va iniciar amb 
les palmeres, però s’està valorant tot l’arbrat 
de Barcelona. 

La Sra CRM diu que li agradaria participar en 
la programació cultural, quan hi hagi un casal 
de barri als Jardins de Can Ferrer. 

La consellera li diu que pot trucar al Districte 
per presentar propostes.  

La Sra SLl pregunta per l’arbrat que s’ha 
tallat, sobretot amb les palmeres. La 
pregunta és si es tornaran a plantar palmeres 
o si hi ha alguna alternativa. I també vol 
saber si els escocells buits que hi ha a la 
Travessera de Gràcia (entre el c/ Calvet o 
c/Muntaner), es replantaran. Diu que tot el 
barri està igual. 

La regidora explica que Parcs i Jardins fa 
anàlisis profunds i fa una sèrie d’actuacions 
amb criteris tècnics. Tots els arbres estan 
catalogats i les palmeres també. Tenen el 
seguiment de tots els arbres de la ciutat 
(última revisió, problemes de la revisió, si hi 
havia plaga i de quin tipus era, el pes de les 
branques. Tenen moltes dades de tots els 
arbres. Saben tots els arbres que s’han tallat i 
els motius pels quals s’ha fet. S’ha creat un 
Comitè de sequera. Es farà seguiment dels 
escocells que estan buits, però actualment no 
s’està plantejant plantar per la situació de 
sequera. Si hi ha escocells buits s’ha de veure 
què es pot fer. Hi ha arbres que s’estan 
replantant, però són arbres que es van treure 
per obres.  

La Sra CR diu que hi ha moltes cotorres i que 
fan molt de soroll. No es poden obrir les 
finestres pel soroll. 

La regidora diu que passarà nota per tal ho 
revisin.  

El Sr LlB diu que va quedar pendent del 
mandat passat la identificació dels carres que 
són dones. 9 carrers que encara que no se 
sap que són dones; c/ Remei Calvet, c/ 
Narcissa Freixes, c/ Josefa Mandri, c/ Maria 
Concepció Moragas, c/ Elisa Musitu, 
Peronela, Rosa de Portolà, Nicolassa Tavern, 
Rosa Vallmajor. Hi ha la 10ena dona que no 
té ni carrer; el Parc de Monterols existeix 
gràcies a ella i la seva família i es deia 
Manuela Gil i Llopart. Vol saber com està 

La gerent explica que en el mandat anterior 
es va fer molta feina i que van quedar 
pendents alguns carrers. Es va commemorar 
el 75è aniversari del Parc de Monterols i va 
ser una sessió per part de la família Gil 
Lloparts. Al parc es van fer unes clúnies 
informatives.  



 
 
 
 
 
 
 
 

aquest procés. 
El Sr ER pregunta sobre els radars de 
semàfors que hi ha al barri i que cohibeixen 
als ciutadans i que provoquen angoixa. Ell 
proposa estudiar la vertadera necessitat i que 
es valori la possible retirada. Diu que els 
veïns i veïnes no volen radars. Vol fer 
seguiment d’aquest estudi.  
La Sra Cecilia Rodríguez diu que hi ha radars 
que estan col·locats en llocs que no 
serveixen. 

La consellera explica que hi ha radars 
informatius i altres que sancionen, que estan 
posats per fer complir amb la normativa. No 
és un tema de control, és un tema de 
seguretat. La consellera diu que si es fa algun 
estudi que es traslladarà els resultats.  
Els radars no estan posats arbitràriament, hi 
ha tècnics darrere que han valorat la seva 
necessitat.  
La regidora diu que es traslladarà la proposta 
als tècnics i que seran ells els que valoraran 
aquesta necessitat.  

El Sr ER comenta que al parc del Turó Parc hi 
havia conills i que vol saber com van morir 
tots en un dia, vol saber com ho van fer i 
quina empresa va ser.  

Le gerent explica que els conills van agafar 
una febre hemorràgica i que van morir en 
pocs dies. Hi havia una plaga de conills i en 
els parcs no hi poden ser per qüestions de 
salut pública. 

  
 


